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                  K točki 3 
Gradivo za sejo Občinskega sveta Občine Črnomelj v aprilu 2023 
 

Zadeva:  ZAPISNIK 4. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ČRNOMELJ 
 
Na podlagi 60. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Črnomelj (Uradni list RS, št. 
103/13, 4/18 in 65/19) je Občinski svet Občine Črnomelj na svoji ____ redni seji, dne ____ 
2023 sprejel   
 

ZAPISNIK 
4. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj, ki je bila 23. 2. 2023, 

v sejni sobi Občine Črnomelj, Trg svobode 3, Črnomelj, s pričetkom ob 17. uri 
 
 
Sejo Občinskega sveta Občine Črnomelj je sklical in vodil župan Andrej Kavšek. 
 
Na seji je bilo prisotnih 22 članov občinskega sveta. Opravičeno odsotna sta bila Samer 
Khalil in Maja Kocjan. 
 
Po uvodnem pozdravu je župan v sprejem predlagal dnevni red. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji DNEVNI RED:  
1. Ugotovitev prisotnosti in sprejem dnevnega reda  
2. Poročilo župana o izvrševanju sklepov OS in aktivnostih občine 
3. Zapisnik 3. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj  
4. Predlog Sklepa o sprejemu elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev obveznih 

gospodarskih javnih služb varstva okolja in cen omrežnin v občini Črnomelj 
5. Predlog Odloka o proračunu občine Črnomelj za leto 2023 
6. Predlog Letnega programa športa v občini Črnomelj za leto 2023 
7. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o kriterijih in načinu 

sprejemanja predšolskih otrok v enoti vrtca pri OŠ Dragatuš 
8. Kadrovske zadeve 
9. Premoženjsko pravne zadeve 
10. Odgovori na vprašanja in pobude članov sveta 
11. Vprašanja in pobude članov sveta  
 
K točki 1: 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI IN SPREJEM DNEVNEGA REDA  
 
Na začetku seje je bila ugotovljena prisotnost članov sveta in sprejet dnevni red seje. 
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K točki 2: 
POROČILO ŽUPANA O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OS IN AKTIVNOSTIH OBČINE 
 
Sklepi 3. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj, ki je bila 26. 1. 2023 so realizirani in 
objavljeni na spletni strani občine Črnomelj. Tabela, iz katere so razvidni projekti, investicije 
in opisani postopki ter aktivnosti le-teh k današnjemu gradivu ni priložena, saj od zadnje seje 
OS, ki je bila 26. 1. 2023 ni bilo bistvenih sprememb. Gradnja šole Loka poteka po načrtih. S 
pristojnim ministrstvom se pogovarjamo, da bi v letošnjem letu prejeli več odobrenih 
državnih sredstev tako za šolo Loka kot tudi za šolo Dragatuš.  
 
Butala Renata: Ob praznovanju občinskega praznika je bil objavljen video, v katerem so bile 
predstavljene največje investicije preteklega leta v občini Črnomelj in po posameznih KS. V 
videoposnetku je bila predstavljena tudi na obnovljena cesta Rokan - Stari trg ob Kolpi, ki pa v  
ni obnovljena v celoti, zato prosim, da se jo obnovi. 
   
Župan: Omenjena cesta bo dokončno obnovljena v letošnjem letu.   
 
K točki 3: 
ZAPISNIK 3. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ČRNOMELJ 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: V zapisniku pri točki 5: Predlog za izdajo Odloka o proračunu 
občine Črnomelj za leto 2023 ni zapisan odgovor župana, da bodo sredstva za vzdrževanje 
vrtcev povišana na 10.000 EUR. Naj se to zapiše.  
 
Župan: Rečeno je bilo, da bomo postavko povečali v okviru možnosti. Bomo preverili 
magnetogram seje in ustrezno zapisali.   
 
Danijela Nedič Orešič: V postavki za vzdrževanje vrtcev gre za najnujnejša vzdrževalna dela 
(zamenjavo žarnic, klime, ipd.), postavka je večja kot je bila v preteklem letu.  
 
Vesna Fabjan: Na prejšnji seji pri razpravi proračuna za leto 2023 sem spraševala o sredstvih 
za monitoring prsti. Rečeno je bilo, da se bo preverilo in če sredstev še ni, bodo le-ta dodana 
v proračun za drugo branje. Tudi tokrat v proračunu teh sredstev ne prepoznam, pa tudi v 
zapisniku ni zapisana obljuba. O zagotovitvi teh sredstev smo se pogovarjali že na srečanju 
župana s svetniško skupino Gibanje Svoboda in na sestanku, ki sem ga imela z županom     
1. 2. 2023 in so posledica sklepa lanske seje, na kateri smo se pogovarjali s predstavniki 
lastnika bioplinarne. Prosila bi, da obljuba doda v zapisnik. Če le-ta ni zapisana, potem čez 
mesec, dva se to pozabi in nimamo koga držati za besedo. Ni prvič, da se nekatere izjave 
(nekaterim pomembne), dane na seji OS, v zapisnik ne zapišejo, kar pomeni, da se s časom 
pozabijo. Na to sem že večkrat opozorila in to ni prav.  
 
Danijela Nedič Orešič: Pod postavko "varovanje okolja" so zagotovljena tako sredstva za 
monitoring prsti kot vode.  
 
Z 20 glasovi za in 2 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Zapisnik 3. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj se sprejme v predloženi vsebini, s 
tem, da se preveri razprava župana in se na podlagi le-te zapisnik dopolni. 
 
K točki 4: 
PREDLOG SKLEPA O SPREJEMU ELABORATA O OBLIKOVANJU CEN IZVAJANJA STORITEV 
OBVEZNIH GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽB VARSTVA OKOLJA IN CEN OMREŽNIN V OBČINI 
ČRNOMELJ 
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Samo Kavčič je kot direktor JP Komunala Črnomelj, d.o.o. podal uvodno obrazložitev. Pri 
glasovanju se bo izločil. 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: V gradivu je navedeno, da je z Uredbo o ravnanju z ločeno 
zbranimi frakcijami in lokalnimi programi predpisano število prebivalcev na en EKO otok in 
sicer 500, v naši občini pa je en EKO otok na 90 prebivalcev. Za kakšno povišanje cen gre pri 
štiričlanski družini? 
 
Samo Kavčič: Normativ po uredbi je en EKO otok na 500 oseb, pri nas pa je to število 90, 
predvsem zaradi razpršene poseljenosti. Za štiričlansko družino, ki mesečno porabi 12 m3 
vode in ima priključek na kanalizacijsko omrežje je dvig 6,95 EUR oz. 10,2 %.  
 
Marko Mravinec: Že pred več kot pol leta sem predlagal zamenjavo dotrajanih nalepk na 
zabojnikih, pa do danes še niso zamenjane. Že v prejšnjem mandatu je bilo rečeno, da se 
pripravi seznam optimizacij podjetja in ocenjena vrednost le-te. Naj se to predstavi na eni  
naslednjih sej OS. Ponovno podajam tudi pobudo za ogled dobre prakse na Komunali 
Črnomelj.  
 
Samo Kavčič: Potrebo po zamenjavi dotrajanih nalepk pošljite preko aplikacije Popravimo oz. 
na e-naslov javnega podjetja.  
 
Župan: Seznam optimizacij javnega podjetja in ocenjena vrednost le-te se lahko članom 
občinskega sveta predstavi ob obravnavi poslovnega poročila javnega podjetja.  
 
Bernarda Kump: Zahvaljujem se delavcem javnega podjetja za prijaznost in takojšnjo pomoč, 
ko le-to potrebujem. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Sklep o sprejemu Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev javnih služb in cen za 

uporabo infrastrukture v občini Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. Sklep se pošlje 
v objavo v Uradni list Republike Slovenije.  

2. Pospeši se izvajanja aktivnosti za samooskrbo z električno energijo. Zaradi spreminjanja 
Uredbe o samooskrbi z električno energijo iz obnovljenih virov in Zakona o spodbujanju 
rabe obnovljivih virov energije po letu 2023 in z namenom pridobitve energetskega 
koncepta na nivoju občine, občinska uprava do konca leta 2023 pripravi osnutke vseh 
potencialnih lokacij za postavitev predvidenih sončnih elektrarn in v tem roku tudi oddaja 
vloge za pridobitev soglasij za priključevanje vseh virov električne energije.  

 
K točki 5: 
PREDLOG ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE ČRNOMELJ ZA LETO 2023 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: V gradivu, na strani 28 je seštevek donacij (73 PREJETE 
DONACIJE) napačen, pravilen je 20.000 EUR, v odloku je znesek pravilen. Nobena pobuda, ki 
je bila predlagana ob obravnavi predloga za izdajo Odloka o proračunu občine Črnomelj za 
leto 2023, ni bila upoštevana.     
 
Danijela Nedič Orešič: Seštevek donacij bomo v gradivu popravili. Na prejšnji seji sem 
pojasnila, da konec leta 2022 ni bilo zapadlih obveznosti in da so bile poravnane vse 
obveznosti. Tokrat pojasnjujem, da so bile minimalne zapadle obveznosti in sicer, ker ni bilo 
več sredstev na postavki ali pa so bila zadržana sredstva na projektih. V proračunu ni 
predvideno dolgoročno zadolževanje (ne KS, ne javnega podjetja), če pa bodo kakšni projekti  
bo mogoče kratkoročno zadolževanje za zalaganje sredstev. Sredstva za reprezentanco so v 
isti višini kot vsa leta, 3500 EUR je predvidenih sredstev za monitoring vod. 
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Mojca Čemas Stjepanovič: Že na prejšnji seji OS sem opomnila, da so proračunska sredstva 

za vodenje evidence komunalne infrastrukture (evidenco vodi JP Komunala Črnomelj) 

previsoka. V današnjem gradivu (Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev obveznih 

gospodarskih javnih služb varstva okolja in cen omrežnin v občini Črnomelj) je zapisano, da 

je bila uskladitev infrastrukture opravljena na dan 31. 12. 2022. Po moji oceni so tako 

sredstva v proračunu namenjena le za dopolnjevanje evidence (novogradnja) in je zato 

znesek previsok. 

Samo Kavčič: Urejena je evidenca vodovodnega omrežja, ne pa tudi evidenca 
kanalizacijskega omrežja. 
 
Leopold Perko: V proračunu so različni indeksi povišanj sredstev za KS, zakaj? 
 
Župan: V kolikor katera od krajevnih skupnosti ni porabila vseh proračunskih sredstev v letu 
2022, so le-ta prenesena v proračun 2023, zato različni indeksi povišanj sredstev pri krajevnih 
skupnostih. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Odlok o proračunu Občine Črnomelj za leto 2023 s prilogami se sprejme v predlagani 

vsebini. 
2. Sprejme se Letni program  prodaje občinskega finančnega premoženja za leto 2023. 
3. Sprejme se Letni načrt ravnanja z nepremičnim in premičnim premoženjem občine 

Črnomelj za leto 2023. 
 
K točki 6: 
PREDLOG LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA V OBČINI ČRNOMELJ ZA LETO 2023 
 
Romana Husič je kot predsednica Odbora za družbene dejavnosti pojasnila, da je odbor 
gradivo obravnaval na svoji 1. redni seji in občinskemu svetu predlaga, da Letni program 
športa v Občini Črnomelj za leto 2023 sprejme v predlagani vsebini.  
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Letni program športa v občini Črnomelj za leto 2023 se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 7: 
PREDLOG PRAVILNIKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH PRAVILNIKA O KRITERIJIH IN 
NAČINU SPREJEMANJA PREDŠOLSKIH OTROK V ENOTI VRTCA PRI OŠ DRAGATUŠ 
 
Romana Husič je kot predsednica Odbora za družbene dejavnosti pojasnila, da je odbor 
gradivo  obravnaval na svoji 1. redni seji in občinskemu svetu predlaga, da Pravilnik o 
spremembah in dopolnitvah pravilnika o kriterijih in načinu sprejemanja predšolskih otrok v 
enoti vrtca pri OŠ Dragatuš sprejme v predlagani vsebini. 
 
Leopold Perko: Zakaj se v 12. členu črta četrta alineja (število prostih mest po posameznih 
programih in starostnih obdobjih)? Naj se to popravi tudi v ostalih pravilnikih.  
 
Romana Husič: Na seji Odbora za družbene dejavnosti je bilo pojasnjeno in je zapisano tudi v 
gradivu, da komisija zgolj določi prioritetni vrstni red za vpis otrok v prosta mesta, ki so 
izkazana s strani vrtca, zato v sklopu zapisnika ne more podati podatkov o številu ostalih 
prostih mest po posameznih programih in starostnih obdobjih, saj se to usklajuje z 
ustanoviteljico in vrtcem.  
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Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o kriterijih in načinu sprejemanja 
predšolskih otrok v enoti vrtca pri OŠ Dragatuš se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 8: 
KADROVSKE ZADEVE 
 
I. Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 
 
Pri glasovanju se je izločil Jože Veselič. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
 
1.    Občinski svet Občine Črnomelj imenuje Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 
Občine Črnomelj v naslednji sestavi:  
 

1. Boris Kambič, 8340 Črnomelj – predsednik, 

2. Robert Klobučar, 8340 Črnomelj – član,  

3. Marjan Kastelic, 8340 Črnomelj – član,  

4. Martin Orlič, 8340 Črnomelj – član,  

5. Primož Pucelj, Otočec – član,  

6. Mojca Butala, 8340 Črnomelj – članica, 

7. Lidija Malešič, 8340 Črnomelj – članica,  

8. Mirko Đakovič, 8340 Črnomelj – član,  

9. Barbara Pezdirc, 8340 Črnomelj – članica, 

10. Jože Veselič, 8340 Črnomelj – član, 

11. Štefan Misja, 8340 Črnomelj – član,  

12. Marjetka Žunič, 8340 Črnomelj – članica.  
 

2.    Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu opravlja zlasti naslednje naloge:  

- načrtuje in usklajuje naloge preventive in vzgoje v cestnem prometu,  
- ocenjuje stanje varnosti v cestnem prometu,  
- predlaga programe za varnost cestnega prometa in ustrezne ukrepe za njihovo   

 izvajanje,  
- koordinira izvajanje nalog na podlagi programov za varnost cestnega prometa,  
- sodeluje pri izvajanju prometne vzgoje, dodatnem izobraževanju in obveščanju     

 udeležencev cestnega prometa o ukrepih za doseganje prometne varnosti,  
- koordinira izdajanje in razširjanje prometno vzgojnih publikacij in drugih gradiv,  

 pomembnih za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. 
 

3.   Mandatna doba predsednika in članov je 4 leta in se lahko ponovi. Imenovani nastopijo 
mandat 27.3.2023.  
 
II. Svet za varstvo uporabnikov javnih dobrin 
 
Slavica Novak Janžekovič, OU je podala pojasnilo glede izločitve članov OS pri glasovanju. 
Pri glasovanju sta se izločila Mojca Čemas Stjepanovič in Marko Mravinec. 
 
Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Občinski svet občine Črnomelj imenuje Svet uporabnikov javnih dobrin občine Črnomelj v 
naslednji sestavi:  
 

1. Brigita Kočevar, 8343 Dragatuš – predsednica,  
2. Mojca Čemas Stjepanovič, 8340 Črnomelj – članica,  
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3. Mateja Jaklič, 8340 Črnomelj – članica,  
4. Marko Mravinec, 8344 Vinica – član,  
5. Boštjan Domitrovič, 8341 Adlešiči – član. 

 

2.   Svet uporabnikov opravlja naslednje naloge: 
- usklajuje interese prebivalcev krajevnih skupnosti in predlaga skupne predloge 

občinskemu svetu, županu in občinski upravi, 
- zastopa interese krajanov v zvezi z načrtovanjem in financiranjem javnih služb in s tem 

povezanih objektov in naprav v razmerju do občinskega sveta in župana, 
- zastopa interese krajanov v razmerju do izvajalcev in opozarja na pomanjkljivosti ter 

predlaga izboljšave. 
 

3. Občina zagotovi materialne in finančne pogoje za delo sveta uporabnikov. Administrativno 
strokovna opravila za svet opravlja občinska uprava.  
 

4. Mandatna doba predsednika in članov je 4 leta in se lahko ponovi. Imenovani nastopijo 
mandat 27.3.2023.  

 
III. Predstavnik Občine Črnomelj v Svetu lokalnih skupnosti CSD Dolenjska in Bela krajina 
 
Pri glasovanju se je izločil Jože Veselič. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
V Svet lokalnih skupnosti Centra za socialno delo Dolenjska in Bela krajina se kot predstavnik 
Občine Črnomelj imenuje Jože Veselič, 8340 Črnomelj.   
 
IV. Predstavnik Občine Črnomelj v Svetu OŠ Mirana Jarca Črnomelj 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Ugotovi se, da je zaradi podane odstopne izjave Jaki Birkelbachu, 8340 Črnomelj, 

prenehala funkcija člana sveta javnega zavoda Osnovna šola Mirana Jarca Črnomelj, kjer 

je bil imenovan kot predstavnik ustanoviteljice, Občine Črnomelj.   

2. V svet javnega zavoda Osnovna šola Mirana Jarca Črnomelj se kot predstavnik 

ustanoviteljice, Občine Črnomelj, imenuje Jelena Šikonja, 8340 Črnomelj in sicer do izteka 

mandatne dobe svetu zavoda v obstoječi sestavi.  

 

V. Predstavnik Občine Črnomelj v Svetu OŠ Loka Črnomelj 

 

Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 

1. Ugotovi se, da je zaradi podane odstopne izjave Maji Kocjan, 8340 Črnomelj prenehala 

funkcija članice sveta javnega zavoda Osnovna šola Loka Črnomelj, kjer je bila 

imenovana kot predstavnica ustanoviteljice, Občine Črnomelj.  

2. V svet javnega zavoda Osnovna šola Loka Črnomelj se kot predstavnik ustanoviteljice, 

Občine Črnomelj, imenuje Janez Stepan, 8340 Črnomelj in sicer do izteka mandatne dobe 

svetu zavoda v obstoječi sestavi.  

 

K točki 9: 

PREMOŽENJSKO PRAVNE ZADEVE 

 

I. Izvedba geodetske odmere in ukinitev statusa javnega dobra pri delu nepremičnine v k.o. 

Adlešiči 

 

Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
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Na delu parc. št. 5170/2 k.o. 1552-Adlešiči se izvede geodetska odmera zemljišča, površine 
cca 200 m². Po opravljeni geodetski odmeri se na novo nastal parc. št. ukine status javnega 
dobra in se predmetni del zemljišča odproda ali se izvede zamenjava. Sklep o ukinitvi statusa 
javnega dobra na novo nastali parc. št. in o odtujitvi nepremičnine bo naknadno predlagan v 
sprejem občinskemu svetu. 
                                                                              

II. Neodplačen prenos nepremičnin v last občine Črnomelj 

 

Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občina Črnomelj, Trg svobode 3, 8340 Črnomelj neodplačno pridobi v last zemljišča parc. št. 
768/1, parc. št. 768/2, parc. št. 772/3, parc. št. 773/1 in parc. št. 753, vse k.o. 1540-Dobliče 
za potrebe ne-kategorizirane poti v Dobličah, pri čemer Občina Črnomelj prevzema stroške v 
zvezi s sklenitvijo pravnih poslov.  
 
III.  Ukinitev statusa grajenega dobra lokalnega pomena in ureditev zemljiškoknjižnega stanja 
z dejanskim 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Nepremičninama parc. št. 317/3 in parc. 317/5, obe k.o. 1535-Črnomelj se ukine status 

grajenega javnega dobra lokalnega pomena. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra stopi 
v veljavo z dnem sprejema na Občinskem svetu Občine Črnomelj in se objavi v Uradnem 
listu RS.  

2. Po ukinitvi statusa javnega dobra na nepremičninah parc. št. 317/3 in parc. 317/5, obe 
k.o. 1535-Črnomelj, se pri teh nepremičninah, v zemljiški knjigi, na podlagi pogodbe o 
uskladitvi zemljiškoknjižnega stanja z dejanskim, kot lastnik vpiše Republika Slovenija. 

 
K točki 10: 
ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA 
 
Bernarda Kump: 
Nad odgovori na zastavljena vprašanja in pobude prejšnje seje sem razočarana. 
1.  Iz odgovora na prvo vprašanje je razvidno, da pločniki v naselju Drage zaenkrat niso v 
programu zimske službe in v kolikor bo dogovorjeno, bodo le-ti dodani v program za 
naslednjo sezono. Če temu ne bo tako, bom o pluženju pločnikov v naselju Drage ponovno 
razpravljala. 
2.  Razočarana sem nad odgovorom glede postavitve cestnih ogledal v naselju Drage.  
Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Črnomelj je namreč pri pregledu 
terena ugotovil zadovoljivo preglednost v križiščih in se zato ni strinjal s postavitvijo cestnih 
ogledal na predlaganih križiščih. Apeliram, da novi SPVCP, ki je bil imenovan na današnji seji, 
ponovno obravnava prošnjo o postavitvi ogledal v naselju Drage. Na ogledu naj bo prisoten 
tudi predstavnik naselja (predstavnica naselja je imenovana v SPVCP).  
3.  Z iskanjem primernejše lokacije za postavitev ekološkega otoka bomo nadaljevali. 
 
Renata Butala: 
1.  Z odgovorom na moje prvo vprašanje glede postajališč po občini nisem zadovoljna.  
Še vedno ni odgovora glede Žuničev. Kako se bo rešila varnost otrok, če ni prehoda za pešce, 
ni omejitve hitrosti in ni javne luči? (V Žuničih imajo nadstrešnico do katere pa nimajo 
nobenega prehoda za pešce, nobene omejitve hitrosti (tisti, ki se tam kdaj peljejo vedo, da se 
tam ne peljejo počasi in da je cesta zelo prometna), ni niti nobene javne luči, pa vsi vemo, da je v 
zimskem času zjutraj še tema, ko gredo otroci na avtobus in kako potem lahko govorimo o 
varnosti otrok, za katero menim, da bi morala biti na prvem mestu. Starši so zaskrbljeni za 
varnost otrok. Menim, da bi morali poiskati način, da postajališče približamo vasi. Prav tako v 
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Miličih, kjer je izredno nevarno, ni prehoda za pešce, ni osvetljeno, ni nadstrešnice, cesta pa zelo 
prometna).  
 
K točki 11: 
VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA 
 
Renata Butala: 
1.  Jesenske poplave so naredile veliko škode. Zanima me kaj je s poplavno študijo, pa 
tudi ali je že kakšen odgovor ali celo dogovor glede urejanja jezov? Čimprej je potrebno 
pregledati vse turistične označbe, saj je veliko le-te že dotrajane ali pa jo je voda odnesla. 
Vsaj v naši dolini je kar nekaj takih označb, za kolesarske poti, označbe KP Kolpa,… Poleg 
tega je ogromnega nanosa zemlje, mivke npr.na vstopno-izstopnem mestu Gorenji Radenci. 
Po poplavah so odstranjevali drevesa, sedaj pa me opozarjajo, da je tega spet veliko in če 
pride do ponovnih poplav, bo spet vse obviselo na mostovih. Upam, da se z urejanjem le-tega 
ne bo čakalo na sezono. 
2.  Pobuda za postavitev prometnega ogledala. Izvoz iz Dolenjih Radencev je 
nepregleden. Zaradi varnega izvoza iz JP555922 na LC054121 predlagam postavitev 
prometnega ogledala. S to rešitvijo bi se bistveno izboljšala prometna varnost na tem 
križišču. 
3.  V Beli krajini ni nobenega zabojnika za rabljena oblačila in obutev. Že veliko ljudi me je 
na to opozorilo. Marsikje po Sloveniji so se že lotili kakšnih projektov na to temo in 
ozaveščajo javnost na ločeno odlaganje tekstilnih odpadkov, predelavo rabljenega tekstila in 
drugo. V tem se mogoče vidi tudi kakšna možnost zaposlitve – zelena delovna mesta za 
ranljive ciljne skupine. S prvim januarjem 2025 bo ločeno zbiranje odpadnega tekstila in 
oblačil postalo obvezno v vseh državah članicah Evropske unije.  
V eni občini z odlaganjem odpadnega tekstila v zabojnike ob osnovnih šolah pomagajo 
tudi šolam in šolarjem, saj za zbrana oblačila neko podjetje prispeva sredstva v šolski 
sklad (Medvode, podjetje Zoltan d.o.o.).  
 
Samo Kavčič: Rabljena oblačila so iz različnih materialov in jih je zelo težko oddati naprej kot 
surovino. Drugi problem je razpršenost območij v naši občini, potrebovali bi večje število 
zabojnikov, kar pa stane. Zabojniki za oblačila so tudi tarča vandalskega vdiranja in plenjena 
vsebine. Prevzemno mesto za zbiranje tovrstnih odpadkov je sedaj v PCRO Vranoviči. 
Rabljena oblačila in obutev bo možno oddati tudi v Center ponovno uporabe, ki bo z 
delovanjem pričel v letošnjem letu. 
 
Župan: Rabljena oblačila zbirajo tudi humanitarne organizacije npr. Rdeči križ Slovenije, 
Karitas, idr. 
 
Jože Veselič:  
1.  Name se je obrnilo več podjetnikov, ki opravljajo različna obrtniška dela v občini 
Črnomelj na javnih površinah, ki nimajo urejenega dostopa pri objektu. Redarji jih kaznujejo 
zaradi nepravilnega parkiranja. Ali je možno, da se obrtnike na kakršnikoli način zaščiti, da se 
jih ne kaznuje, da se jim izda dovolilnica, potrdilo (npr. dostava), s katerim so opravičeni za 
parkiranje na teh površinah? 
 
Župan: Potrebno je spremeniti odlok o parkiranju. 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: 
1. Kako je z urejanjem parkirišč, ki jih ima občina Črnomelj v najemu? 
2. V proračunu 2023 je za ureditev jurjevanjske drage predvidenih 50.000 eur. Kaj se bo 
urejalo? 
3. Zanima me kaj več o projektu »filmski studio« in ali gre za javno-zasebno partnerstvo? 



 9 

 
Župan: Gre za zasebni projekt in investicijo. Začel se je pred štiri leti, zgodba že dobiva 
obrise, ureja se lastništvo parcel.  
 
Anja Luznar: 
1. Prebivalci Šolske ulice, dela, ki meji na Zadružno cesto, so se obrnili name z 
vprašanjem kdaj se bodo nadaljevala dela rekonstrukcije podpornega zidu in postavitve 
varnostne ograje na Zadružni cesti v Črnomlju.  
2. V govoru na krajevnem prazniku v Vinici je župan povedal, da je bilo v preteklem 
mandatu v KS Vinica investiranih 3 mio eur, od tega 2,6 mio eur občinskih sredstev. Ker me 
krajani sprašujejo katere investicije so to bile, bi prosila za razčlenitev za mandatno obdobje 
2018-2022. 
3. V zadnjem času, predvsem na obiskih v nekaterih krajih, tudi v Črnomlju, smo prejeli 
informacijo, da društva, športna in kulturna društva ne čutijo podpore lokalne skupnosti, kot 
bi bilo prav, da jo. Največja težava so prostori za vaje, sploh pri velikih skupinah (folklora,..) in 
pa shrambe za opremo (noše, športni rekviziti). V dobro ohranjanja in vzpodbujanja kulturnih, 
športnih dejavnosti, družbenega življenja,... apeliram na vodstvo občine, da vzpodbudi 
direktorje občinskih javnih zavodov, da postanejo v svojih prostorih bolj gostoljubni in stopijo 
nasproti potrebam društev, ki delujejo v lokalnem okolju in bogatijo življenje v naši občini. 
 
Vesna Fabjan: 
1.   Zanima me, zakaj se zapisniki odborov in delovnih teles občine ne objavijo na spletni 
strani občine?  To bi bilo v skladu s poslovnikom OS in bi nam marsikdaj prišlo prav. Že sem 
večkrat dobila to vprašanje od občanov, pa tudi nas svetnike zanima kje se kaj dogaja. Bi se 
to dalo urediti (enako kot zapisnike seje OS na spletno stran naložiti tudi zapisnike odborov)? 
2.  Pretekli teden smo z dijaki na spletu iskali informacije o stanju okolja v Beli krajini. Ko 
smo iskali podatke o stanju zraka, smo ugotovili, da že več let poteka monitoring ARSA 
(spremljajo se najbolj škodljive snovi človeku, trdi delci...), in med navedenimi ni nobenega 
kraja v Beli krajini. Poklicala sem na ARSO, kjer so mi na moje razočaranje povedali, da se 
naša občina ne odziva na vabila k brezplačnem monitoringu, prvič pred tremi leti in drugič v 
drugi polovici preteklega leta. Celo datume klicev in poslanih mailov so mi posredovali. 
Zanima me, zakaj naša občina nima interesa, da se to spremlja? Kaj so razlogi za 
nesodelovanje? Priporočam, da se, ko/če se pojavi novo vabilo odzovemo. 
3.  Na tretji seji sem med drugim predstavila žalostno dejstvo, da se iz okolja lahko 
odvzamejo tri osebki črnega močerila in da se lahko prikazujejo javnosti v Kranju (češ da v 
znanstvene namene), za kar dejansko ni pravne podlage. Društvo Proteus je uspelo doseči 
razveljavitev dovoljenja in ponovitev postopka. V času od takrat se je pridobilo še nekaj 
zaskrbljujočih dokumentov o katerih verjamem nihče ni nič vedel, a ti upravičeno vzbujajo 
sum, da je/bo lahko naš endemit postal predmet trgovine ter da se bo zaščita tako občutljivih 
vrst razvrednotila. V ta namen je Proteus oblikoval pismo podpore (o tem sem govorila že 
zadnjič in je v zapisniku pretekle seje) in prosijo/mo člane OS in župana, da ga podpišemo. 
Pismo bo poslano ministru Brežanu v podporo. Jaz imam zadnjo popravljeno verzijo pri sebi, 
lahko dam okoli, da si preberete in podpišete, če seveda čutite vsaj malo empatije do danega 
problema. Župan, to pismo ste prejeli tudi vi, pogovarjali ste se z predstavnikom društva, ne 
razumem zakaj tega ne bi podpisali danes, ko smo vsi zbrani. Vodje svetniških skupin smo 
dobili povabilo na debato o temi za ponedeljek. Bojim se, da se komu to ne bo zdela dovolj 
pomembna tema in da nas bo premalo. Dokler bomo zbrali podpise, se bo zadeva preveč 
zavlekla.  
 
Župan: Vsebino podpore je potrebno uskladiti, zato tudi sklic sestanka z vodji svetniškimi 
skupinami v ponedeljek. O sklepih bo nato občinski svet odločal na dopisni seji OS. 
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Bernarda Kump: 
1. Ali se že ve kakšen bo letošnji vpis v programe Srednje šole Črnomelj? 
2. Okolica stadiona v Loki, ob Kidričevi ulici je neurejena (drevored je v slabem stanju, 
drevesa so suha, pročelje stadiona je porisano z grafiti, neurejene so dostopne poti do 
igrišča, ipd. …). Ali bo to urejeno v sklopu projekta nove šole Loka? Če ne, naj se vse našteto 
uredi v doslednem času. 
 
Leopold Perko: 
1. V zadnjem obdobju je zaznati vse več potresov, tudi na našem območju. Sprašujem 
ali je bila izdelana kakšna ocena potresne ogroženosti za javne stavbe/objekte v naši občini? 
Če ni, ali je v planu? 
2. Ministrstvo za javno upravo je pristopilo k reorganizaciji upravnih enot v Sloveniji. Vse 
bolj stremi k e-poslovanju, kar za tretjino prebivalstva, predvsem starejšega ni primerno. Le-ti 
imajo rajši osebni stik, kontakt pri urejanju zadev. V preteklosti smo že bili priča 
reorganizaciji davčne uprave, ki v Črnomlju posluje le dvakrat tedensko, kar ni dovolj. Zato ne 
smemo dovoliti, da bi se javna uprava preselila v večje centre. Od župana in OU pričakujemo 
podporo, da stvari ostanejo tako kot so sedaj. 
 
Ivo Ivičić: 
1. Kako je stanje ureditve "optike" na področju naselja Dolenja vas. Potekajo na tem 
področju kakšne aktivnosti ali se karkoli načrtuje? 
2. Prenašam pobudo nekaterih vaščanov Zapudja, ki si želijo ureditve propadajočega 
obzidja okoli cerkve in pokopališča. Trenutno vaščani urejajo in vzdržujejo obzidje in okolico 
sami, pripravljeni so sodelovati tudi pri sanaciji. Ali v tej smeri potekajo kakšne aktivnosti?  
3. V proračunu je postavka, ki omogoča sofinanciranje sterilizacij in kastracij psov ter 
mačk, kar zelo podpiram. V lanskem letu del sredstev ni bil porabljen. Primerno se mi zdi, da 
se v bodoče osredotoči razpis na mačke, ne le na lastniške mačke, pač pa tudi na kolonije 
mačk. Predlagam, da se razpis prilagodi, da bo možno porabljati sredstva za reševanje 
problematike kolonij mačk, ki so pogosto obolele, lačne. Nahajajo se v turističnih naseljih, 
sezonskih naseljih (predeli vinogradov) in so, zaradi pogosto slabega zdravstvenega stanja, 
predmet vznemirjanja turistov in tudi lokalnega prebivalstva. 
Primer dobre prakse je DZZZBK, ki je problematiko reševalo trajnostno in celostno, uredilo 
kolonije v celotni vasi. Zavedati se je potrebno, da pogosto kolonije mačk spremljajo ravno 
najbolj socialno ranljive prebivalce, ki dejansko ne morejo financirati sterilizacij in kastracij in 
tako nadzorovati stanja populacije oz. preprečiti razmnoževanja mačk. 
Slišati je tudi o neodzivnosti pristojnega zavetišča, kadar ga občani kličejo za odlove mačk.  
Zanimajo me številke, koliko je bilo v preteklem letu s strani zavetišča odlovljenih psov in 
koliko mačk. 
Nenazadnje pa domače mačke predstavljajo nevarnost za populacijo avtohtonih divjih mačk, 
vnos bolezni, ki so razširjene med domačimi mački in pa križanja, ki bi uničila genetiko divje 
mačke. Poleg tega ogrožajo tudi številne ogrožene vrste ptic pevk. Vse aktivnosti na tem 
področju pa bi lahko bile podlaga tudi za črpanje EU sredstev s področja ohranjanja habitata 
ogroženih vrst, nenazadnje pa bi bistveno vplivale na kakovostno bivanje mačk, ostalih živali 
in ljudi. 
 
Alojz Puhek: Pokopališče v Zapudju je v upravljanju KS Dragatuš.  
 
Marko Mravinec: 
1. V sklopu občinskega praznika je bil izdelan video investicij v občini Črnomelj v letu 
2022. Podrobno sem si ogledal investicije v KS Vinica in za kar nekaj od teh sploh nisem 
vedel, da so bile narejene. Predlagam, da se člane OS in KS sproti obvešča o nameravanih 
investicijah v njihovi KS.  
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Nataša Hudelja: 
1. V gradivu sem zasledila, da bodo na voljo tudi sredstva za obnovo vodnih virov oz. da 
se bliža razpis za te namene. Zanima me, kam lahko prijavimo vodni vir, ki še ni bil obnovljen, 
zaščiten oz. kakšen je postopek? 
 
 
Seja Občinskega sveta Občine Črnomelj je bila zaključena ob 18.30. 
 
 
 
Zapisala:         Andrej Kavšek 
Antonija Hiti               župan  
 
 
 
 
 
 
 
 


